
KYE 8/2021 Edustajiston kokous

Aika: Tiistai 19.10.2021 klo 17.00
Paikka: Lecture hall V002 Saastamoisen säätiö, Ekonominaukio 1, 02150 Espoo (also

remotely)

Läsnä Lääkkölä Arttu kokouksen äänivallaton  puheenjohtaja

Hukkanen Topi edustajiston jäsen
Helaniemi Heikki “
Ronkainen Topi “
Aroheikki Touko “
Hiltunen Mikko “, saapui paikalle ajassa 17:11
Saari Maija edustajiston jäsen
Virtanen Elettra “
Friman Asta “
Nissinen Paavo “

Pihlajamäki Pauli edustajiston varajäsen
Niskanen Maksim “
Starck Janne “

Lisäksi KY:n hallituksen jäseniä
Kim Jokinen Edustajiston varapuheenjohtaja
Heidi Riihimäki kokouksen sihteeri

1. KOKOUKSEN AVAUS

Puheenjohtaja avasi kokouksen kello 17:05.

2. KOKOUKSEN LAILLISUUDEN TOTEAMINEN

Sihteeri totesi esityslistan julkaistuksi KY:n internet-sivuilla 12.10.2021 ja toimitetuksi

samalla sähköpostilla kaikille edustajiston jäsenille ja varajäsenille kokouskutsuna.

Todettiin kokous lailliseksi.

3. KOKOUKSEN PÄÄTÖSVALTAISUUDEN TOTEAMINEN

3.1. Esteellisten toteaminen

Doc ID: cbecbabae0ca460bf8e6b29d4cd7fa2e2617ab82



Sääntöjen mukaan yhdistyksen työntekijät ja hallituksen jäsenet sekä Aalto-yliopiston

kauppatieteiden ylioppilaiden säätiön työntekijät ja hallituksen jäsenet ovat esteellisiä

toimimaan edustajiston jäseninä. Todettiin, että jäsenet Niko Ylä-Poikelus, Jesse

Haapanen  ja Aleksi Huhtamäki ovat näistä syistä esteellisiä.

Todettiin esteellisyydet edellä mainitun mukaisesti.

3.2. Esteen ilmoittaneet

Sihteeri totesi, että tähän kokoukseen on varsinaisista jäsenistä esteen ilmoittanut liitteen

mukaiset henkilöt (liite 1). Heidän tilalleen on kutsuttu varaedustajat liitteen mukaisesti

(liite 1).

Todettiin esteen ilmoittaneet.

3.3. Läsnäolevien jäsenten toteaminen

Suoritetussa nimenhuudossa oli läsnä 11 edustajiston jäsentä tai varajäsentä (liite 1),

paikalla 18.

Todettiin kokous päätösvaltaiseksi.

Edustajiston jäsen Hiltunen saapui ajassa 17.11.

4. PÖYTÄKIRJANTARKASTAJIEN JA ÄÄNTENLASKIJOIDEN NIMEÄMINEN

Nimettiin pöytäkirjantarkastajiksi edustajat Hukkanen ja Helaniemi, ja ääntenlaskijoiksi
edustajat Nissinen ja Saari. Pöytäkirjantarkastajat toimivat ääntenlaskijoiden varajäseninä
ja päinvastoin.

5. KOKOUKSEN TYÖJÄRJESTYKSEN HYVÄKSYMINEN

Hyväksyttiin esityslista kokouksen työjärjestykseksi (liite 2) sillä muutoksella, että

käsitellään strategia kohtana 8, ja muut kohdat siirtyvät kohdasta 9 eteenpäin.
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6. ILMOITUSASIAT

Hallituksen puheenjohtaja Ylä-Poikelus ilmoitti, että kyseessä on toiminnanjohtaja

Riihimäen ensimmäinen kokous.

Edustajiston jäsen Helaniemi ilmoitti, että on hienoa että on saatu hybridimalli toimimaan

edustajiston kokouksiin.

Edustajiston jäsen Hukkanen ilmoitti, että joutuu valitettavasti lähtemään kello 20:00.

7. TOIMISTOKUULUMISET

Hallitus ja toiminnanjohtaja esittelivät eri sektoreiden ja toimiston kuulumisia.

Edustajiston jäsenet Hiltunen ja Helaniemi kysyivät nettisivuihin liittyviä kysymyksiä ja

hallituksen jäsen Kainulainen vastasi. Käytiin keskustelu nettisivujen nykytilasta ja niiden

kehittämisestä. Edustajiston jäsen Hiltunen kysyi pohjoismaisesta yhteistyöstä ja KY:n ja

SHS:n yhteistyöstä tässä, ja tähän vastasi hallituksen jäsen Mia Lundström. Käytiin

keskustelu pohjoismaisen yhteistyön mahdollisista tavoista.

Merkittiin tiedoksi toimistokuulumiset (liite 3) ja niistä käyty keskustelu.

8. KY STRATEGY 2022

Hallituksen puheenjohtaja Ylä-Poikelus esitteli KY:n strategialuonnoksen.

Helaniemi kysyi KY:n strategian näkökulmasta liittyen kasvavaan opiskelijamäärään ja
kansainvälisiin opiskelijoihin. Hallituksen puheenjohtaja Ylä-Poikelus vastasi tähän.

Ronkainen kysyi toiminnan skaalaamisen mahdollisuuksista vapaaehtoistoimintaan ja
kasvavaan opiskelijamäärään liittyen. Helaniemi kysyi KY:n strategian aikataulusta.
Pihlajamäki kysyi kasvavaan opiskelijamäärään AYY:n tasolla. Friman kysyi ensimmäisen
vuoden kandidaattiopiskelijoiden määrään ja toiminnan kehittämiseen liittyen. Hallituksen
puheenjohtaja Ylä-Poikelus vastasi näihin, ja totesi, että strategian vahvistaminen
aikataulun puitteissa on edustajiston harkinnanvarainen asia, ja että strategia pyrkii
mahdollistamaan joustavaa toimintaa kasvava opiskelijamäärä huomioonottaen.
Edustajiston jäsen Hiltunen kysyi KY:n rakenteen muuttamisesta kasvavaan
opiskelijamäärään liittyen. Hallituksen puheenjohtaja Ylä-Poikelus vastasi, että
strategiassa ei tällä hetkellä määritellä rakenteen muutosta, mutta se otetaan käsittelyyn
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strategian jatkojalostuksessa.

Edustajiston jäsenet Hiltunen ja Helaniemi nostivat esiin erilaisia vaihtoehtoisia käsitteitä
strategiasta kertomiseen. Edustajiston jäsen Pihlajamäki kommentoi strategian
näkökulmaa ulospäin katsovasta yhteisöstä ja kehui kestävän kehityksen nostamista
strategiassa.

Edustajiston jäsen Ronkainen kysyi strategian aikataulusta ja painotti tuoreilla silmillä
tarkastelun sekä toiminnan uudistamisen tärkeyttä. Hallituksen puheenjohtaja
Ylä-Poikelus korosti toimintasuunnitelman ja strategian tärkeää eroa ja totesi, että
strategisten kohtien tarkastelu on aloitettu aiemmin vuoden aikana. Edustajiston jäsen
Hiltunen kommentoi jatkuvuuden luonnetta ja sen painottumista edeltäjän
perehdytykseen, ja kysyi strategian arvojen päällekkäisyyksistä. Hallituksen puheenjohtaja
Ylä-Poikelus avasi arvoja ja totesi, että arvojen sisällön kommunikointi jäsenistölle on
tärkeää. Edustajiston varajäsen Pihlajamäki kommentoi arvojen merkitystä
ruohonjuuritasolla, jotta se todella palvelee jäsenlähtöisyyttä.

Merkittiin tiedoksi saatu informaatio (liite 5) sekä niistä käyty keskustelu.

Siirrytään kokoustauolle ajassa 18:29.

Palataan kokoustauolta ajassa 18:37.

Edustajiston jäsen Ronkainen poistui ajassa 18:37.

9. ACTION PLAN 2022, 2nd PROCEEDING

Hallituksen puheenjohtaja Ylä-Poikelus esitteli KY:n toimintasuunnitelman luonnoksen.

Edustajiston jäsen Ronkainen palasi ajassa 18:40.

Edustaja Ronkainen kysyi BeWell-projektista, ja hallituksen jäsen Nuortimo vastasi tähän,
että BeWell-koordinaattorin rekry on parhaillaan käynnissä. Edustajiston jäsen Hukkanen
kysyi Probbasta ja Mursujaisista, ja hallituksen jäsen Huhtamäki kertoi, että Probban
kanssa oltiin keskusteltu mursujaisiin liittyen, mutta asiassa päädyttiin yhdessä siihen,
ettei Probba tällä kertaa osallistu Mursujaisiin. Helaniemi kysyi BeWellin ja LiHyn
eroavaisuuksista, ja hallituksen jäsen Nuortimo vastasi, että BeWell tulee jatkossa
olemaan erillinen projekti LiHystä. Ylä-Poikelus lisäsi, että koordinaattorin lähin
vapaaehtoisryhmä tullee olemaan hyvinvointitutorit.

Nissinen kysyi, miten hyvinvointitilanne on muuttunut yhteisössä muutaman viime
vuoden kuluessa. Nuortimo vastasi, että erityisesti vertaistuen määrän koetaan
laskeneen, ja yleisesti hyvinvointitilastojen luvut ovat huonontuneet.
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Ronkainen kysyi hyvinvoinnista pärjäämisen ja toiminnan kehittämisen näkökulmasta, ja
mainitsi yritysyhteistyön yhtenä kanavana tähän. Takanen vastasi, että avoimuuden
kulttuuria ja hyvinvointia täytyy kehittää yhteisössämme, ja myös
yritysyhteistyökumppanit halutaan tuoda tähän mukaan. Takanen lisäsi, että tätä voidaan
kehittää myös alumnien avulla.

Merkittiin tiedoksi saatu informaatio (liite 7) sekä niistä käyty keskustelu.

10. BUDGET 2022, 2nd PROCEEDING

Toiminnanjohtaja Riihimäki esitteli asian.

Hiltunen kysyi, voiko budjetin, aikaisempien vuosien budjetit sekä toteumat saada
vertailtaviksi seuraavaan edustajiston kokoukseen. Riihimäki vastasi, että nämä luvut
tuodaan seuraavaan kokoukseen. Ronkainen kysyi BeWell-projektiin liittyen, Riihimäki
vastasi, että palkkakulut sisältävät kaikki lisäkulut ja esimerkiksi lomarahat. Ronkainen
kysyi IT:n kestävyydestä ja Teknistä :D:n toiminnasta, Riihimäki vastasi, että jatkoa
ajatellen käydään keskustelua IT-toimijoiden kanssa. Ylä-Poikelus lisäsi, että
vapaaehtoiset ovat tehneet runsaasti töitä esimerkiksi Metallimiehenkujan projektin
edistämiseksi.

Ronkainen ja Helaniemi kysyivät hallituspalkkioiden muuttamisesta koko vuodelle.
Ronkainen korosti sitä, että vaikka hallituspalkkiota maksettaisiin läpi vuoden, hallituksen
tulee myös lomailla kesällä, ei olla koko vuotta hälytysvalmiina. Ylä-Poikelus ja Rauvala
vastasivat, että tähän on syytä kiinnittää huomiota seuraavana vuonna, ja että tämä on
tarkoitus jotta hallituksen jäsenet eivät joudu hankalaan tilanteeseen, jossa on
käytännössä erittäin vaikeaa ottaa vastaan kesätyötä.

Merkittiin tiedoksi saatu informaatio (liite 8) sekä niistä käyty keskustelu.

11. PRELIMINARY DISCUSSION ABOUT THE STATUTES OF KY

Hallituksen puheenjohtaja Ylä-Poikelus ja toiminnanjohtaja Riihimäki esittelivät KY:n
sääntöuudistuksen luonnoksen.

Saari kysyi ohjesääntöjen päivittämisen aikataulusta yleensä. Ylä-Poikelus vastasi, että
ohjesääntöjen päivittämiselle ei ole vakiintunutta aikataulua.

Merkittiin tiedoksi saatu informaatio (liite 6) sekä niistä käyty keskustelu.

12. OTHER EMERGING ISSUES
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Pihlajamäki kysyi, ovatko materiaalit saatavilla kansiossa. Ylä-Poikelus vastasi, että
materiaalit ovat kansiossa nyt.

13. CLOSING OF THE MEETING

Puheenjohtaja Lääkkölä päätti kokouksen ajassa 19:53.

Kokouksen puheenjohtaja Kokouksen sihteeri

____________________ _____________________

Arttu Lääkkölä Heidi Riihimäki

Pöytäkirjan tarkastajat

____________________ _____________________

Heikki Helaniemi Topi Hukkanen
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